

光緒卅四年

四月初六日

張附報新城檳

票行情告白

目下各貨行情

Table containing market prices for various goods such as rice, oil, and other commodities, listing items and their respective prices in dollars and cents.

錫條金葉銀行滙票

Table listing exchange rates and prices for bank notes and bills, including items like '錫條金葉銀行滙票' and '商入十日期每百元'.

火船行期

Table listing shipping schedules for various vessels, including ship names, destinations, and departure times.

Advertisement for Cognac featuring two bottles with detailed labels and text describing the product's quality and availability.

Advertisement for the Eastern Steamship Company (東方輪船有限公司), listing ship names, routes, and schedules.

Vertical text columns on the left side of the top section, containing various notices and advertisements.

Vertical text columns on the left side of the middle section, continuing notices and advertisements.

Vertical text columns on the left side of the bottom section, containing more notices and advertisements.

義利洋行

Advertisement for '義利洋行' (Yi Li Yang Hang) featuring a 'TRADE MARK' logo and text describing their products and services.



The "Penang Sin Po" 報新... 本館開設在... 街第... 號... 門牌... 號... 光緒三十三年...

大英壹千玖百零八年五月第六號

益智錄

交通使館全案詳誌... 交通使館一案... 交通使館一案... 交通使館一案...

交通使館一案詳誌... 交通使館一案... 交通使館一案... 交通使館一案...

交通使館一案詳誌... 交通使館一案... 交通使館一案... 交通使館一案...

交通使館一案詳誌... 交通使館一案... 交通使館一案... 交通使館一案...

代理保險... 代理保險... 代理保險... 代理保險...

廈門報世... 廈門報世... 廈門報世... 廈門報世...

廈門報世... 廈門報世... 廈門報世... 廈門報世...

廈門報世... 廈門報世... 廈門報世... 廈門報世...

廣告... 廣告... 廣告... 廣告...

廣告... 廣告... 廣告... 廣告...

廣告... 廣告... 廣告... 廣告...

交通使館一案詳誌... 交通使館一案... 交通使館一案... 交通使館一案...

THE PENANG KHEAN GUAN... 乾元公司... 乾元公司... 乾元公司...

CHAMBERLAIN MEDICINE CO. 咳藥... 咳藥... 咳藥... 咳藥...

丁酉年拾月念六日... 丁酉年拾月念六日... 丁酉年拾月念六日... 丁酉年拾月念六日...